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Protokół Nr IV/2024 

z obrad IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 25 czerwca 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1005-1118 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   13, co stanowi 86%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     2 

(Nieobecni: Hanna Karczewska, Marcin Chabiera) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy - Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Przedstawienie Raportu o stanie gminy. 

4. Debata nad Raportem o stanie gminy.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Wierzbno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Wierzbno wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzbno z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 

– 2032. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

12. Przyjęcie protokołu z III zwyczajnej sesji. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegających 

na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Węgrowskiego w 2024 roku jako punkt 12, tym samym punkty następne przyjmą kolejną 

numerację. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad po zmianach, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Przedstawienie Raportu o stanie gminy. 

4. Debata nad Raportem o stanie gminy.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Wierzbno. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Wierzbno wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzbno z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 

– 2032. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Węgrowskiego w 2024 roku. 

13. Przyjęcie protokołu z III zwyczajnej sesji. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach, został on jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 16 maja 2024 r. do 25 czerwca 2024 r. wydanych zostało 15 zarządzeń (Nr 1/2024 z 

dnia 20 maja 2024 r., Nr 2/2024 z dnia 23 maja 2024 r., Nr 3/2024 z dnia 23 maja 2024 r., Nr 4/2024 z 

dnia 28 maja 2024 r., Nr 5/2024 z dnia 28 maja 2024 r., Nr 6/2024 z dnia 28 maja 2024 r., Nr 7/2024 z 

dnia 7 czerwca 2024 r., Nr 8/2024 z dnia 7 czerwca 2024 r., Nr 9/2024 z dnia 7 czerwca 2024 r., Nr 

10/2024 z dnia 12 czerwca 2024 r., Nr 11/2024 z dnia 12 czerwca 2024 r., Nr 12/2024 z dnia 12 czerwca 

2024 r., Nr 13/2024 z dnia 12 czerwca 2024 r., Nr 14/2024 z dnia 12 czerwca 2024 r., Nr 15/2024 z dnia 

17 czerwca 2024 r.) 

2. Następnie opowiedział o trwających na terenie naszej gminy inwestycjach, m.in. remonty dróg 

gminnych w ramach dotacji z Polskiego Ładu, wkrótce zostaną przeprowadzone odbiory tych dróg. Pan 

Wójt poinformował także o ogłoszeniu przetargu na budowę żłobka gminnego w miejscowości 

Wierzbno, a także o otrzymanych dotacjach z Polskich Sieci Elektroenergetycznych na modernizację i 

zakup nowych urządzeń na plac zabaw oraz budowę boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w 

Krypach, jednakże najpierw należy zamknąć 2 odwierty znajdujące się w miejscu planowanego boiska. 

Następną z prowadzonych inwestycji jest przebudowa drogi w miejscowości Świdno, czy też budowa 

sieci wodociągowej na odcinku Ossówno – Natolin – Adamów – Wólka, wybrano najlepszą ofertę. Pan 

Wójt zaznaczył, iż równolegle trwają przygotowania do odbioru sieci wodociągowej w jej ukończonej 

części, tj. w miejscowościach Janówek, Wyględówek, Nadzieja, Ossówno, Brzeźnik, Rąbież. 

Korzystając z okazji Wójt zwrócił się do radnych oraz sołtysów, aby Ci informowali mieszkańców o 

możliwości przyłączania się do ww. sieci. Na tą chwilę nie jest wiadomo jeszcze czy gmina będzie 

dofinansowywała takowe przyłącza. Kolejną inwestycją jest ogłoszenie przetargu na remont drogi w 

miejscowości Brzeźnik, na który otrzymaliśmy dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Na koniec Wójt poinformował, iż w budżecie gminy zostało uwzględnione zadanie dotyczące 

wykonania dokumentacji projektowej na budowę sieci wodociągowej w pozostałych miejscowościach, 

w których jeszcze nie istnieje. 
 

Ad. Pkt 3 

Pan Wójt omówił skrótowo przedstawiony wcześniej Radnym Raport o stanie gminy za 2023 rok 

obejmujący podsumowanie działań Wójta oraz Rady Gminy. Na wstępie zaznaczył, iż poprzedni rok 

był rekordowy pod względem pozyskanych środków i wykonanych inwestycji. Wyremontowanych 

zostało wiele odcinków dróg gminnych, remont obydwu placówek oświatowych czy też budowa sieci 

wodociągowej – to 3 najbardziej istotne dla rozwoju naszej gminy inwestycje. W dalszej części Pan 

Wójt omówił kilka najważniejszych punktów niniejszego raportu, m.in. demografii, komunikacji, 

bezpieczeństwa, a także pozostałych inwestycji. 
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Ad. Pkt 4 

Do debaty nad Raportem o stanie gminy nie zgłosił się żaden mieszkaniec gminy, w związku z czym 

wzięli w niej udział jedynie Radni. 

Radny Jarosław Wąsowski zwrócił uwagę, iż w raporcie zostało wpisane zakupienie pompy spalinowej 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czerwonce, której w rzeczywistości nie otrzymała. Pan Wójt 

zaznaczył, iż jest to jakiś błąd w treści który zostanie poprawiony. 

Radny Dariusz Patoka zadał pytanie odnośnie zakupu laptopów dla szkół, mianowicie ilości laptopów 

z podziałem na obie placówki, na klasy i osoby. Pan Wójt odpowiedział, że zbierze te informacje i 

udzieli odpowiedzi na następnej sesji.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż obie szkoły otrzymały ww. sprzęt, jednakże nie zna także 

dokładnej ilości. 

Radny Tadeusz Jabłoński zapytał o remont mostku na drodze w miejscowości Świdno, ponieważ 

stwierdził, że w projektach zaplanowana była jego przebudowa. Pan Wójt wyjaśnił, że ten mostek nie 

miał być przebudowany tylko zabezpieczony. Początkowo były plany, aby most został rozebrany i aby 

zastąpiły go przepusty jednak koszty takich prac są bardzo duże, a na tą chwilę zdaniem inspektora most 

nie wymaga remontu w związku z czym zrezygnowano z nich. Radny Tadeusz Jabłoński zaznaczył, że 

chodzi mu jedynie o to, że coś było zaplanowane a nie jest wykonane. Pan Wójt udzielił wyjaśnienia. 

Radna Aneta Miklaszewska poruszyła kwestię stypendium dla dzieci, które jest wyszczególnione w 

raporcie w dziale 7.1 POMOC SPOŁECZNA, mianowicie za co jest przyznawane. Pan Wójt wyjaśnił, 

iż w ubiegłym roku przez Radę Gminy została podjęta uchwała w sprawie udzielania stypendiów za 

dobre wyniki w nauce ewentualnie za dodatkowe osiągnięcia plastyczne czy sportowe i zapewne o to 

chodzi w tym punkcie. Dodał również, że w tym roku takie stypendium zostało przydzielone dla 21 

uczniów ze średnią 5,1 i wyżej. Radna Aneta Miklaszewska zapytała jeszcze w jakiej formie te stypendia 

są przydzielane oraz czy jest to jednorazowy zasiłek. Pan Wójt odpowiedział, iż stypendium jest 

jednorazowe i przydzielane w formie finansowej w kwocie 600 zł, nadmienił również chęci zmiany 

regulaminu przyznawania tych nagród w najbliższym czasie. 

Radny Tadeusz Jabłoński odniósł się do tematu dopłat dla mieszkańców do przyłączy do sieci 

wodociągowej, zaznaczył, iż będą to prawdopodobnie bardzo duże koszty. Pan Wójt przedstawił swoje 

spojrzenie na rozwiązanie tego problemu. Planowane jest wprowadzenie opłaty ryczałtowej, jednak jest 

to uzależnione od ilości chętnych oraz od ceny zaproponowanej przez firmę na wykonanie przyłączy. 

Wójt wyraził nadzieję, że będzie to najlepsze wyjście.  

Radny Tadeusz Jabłoński zadał jeszcze pytanie o kwestie związane z przyłączami do pustych działek. 

Wójt zaznaczył, że gminie zależy na ten moment na obniżeniu cen za wodę, ale żeby tak się stało jak 

najwięcej mieszkańców musiałoby się do tej sieci podłączyć. Zaznaczył, iż w jego ocenie takie prace 

powinny być wykonane 15/20 lat temu, aczkolwiek liczy na to, że te przyłącza będą wykonywane. 

Radna Aneta Miklaszewska zadała pytanie dotyczące termomodernizacji szkół podstawowych w 

Wierzbnie i Krypach, a mianowicie konkretnego kosztu wykonanych prac, ponieważ w raporcie są 

podane dwie różne kwoty. Pan Wójt wyjaśnił, iż jest to związane z tym, że na to zadanie pozyskane 

były dwie dotacje. Pani Skarbnik odpowiedziała, iż przygotuje konkretne dane i przekaże je na następnej 

sesji.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż w rozmowach z mieszkańcami o stanie naszej gminy, zostaje ona 

oceniana w samych superlatywach. Zaznaczyła, że w trakcie ostatniej kadencji zostało wykonane wiele 

zadań i jej zdaniem gmina zmieniła się nie do poznania. 

Radna Aneta Miklaszewska poruszyła jeszcze temat zajęć z pływania dla uczniów, zapytała czy takie 

zajęcia są planowane również na nadchodzący rok szkolny. Pan Wójt odpowiedział, iż nasza gmina 

otrzymała na te zajęcia dotację, jeśli w tym roku również się takowa pojawi, zajęcia będą kontynuowane. 

Dodał także, że cieszyły się one dużym zainteresowaniem wśród dzieci. 

 

Ad. Pkt 5 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

10 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

3 głosy "WSTRZYMUJĄCE" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Wierzbno wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2023 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

1 głos "WSTRZYMUJĄCY" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Wierzbno wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2023 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwały Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Radni 

otrzymali opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie do sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz do wniosku komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzbno za 

2023 rok, zaznaczyła, że obie opinie są pozytywne. Następnie poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Daniel Okrzeja poinformował, iż komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 4 czerwca 2024 r. po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

za 2023 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, informacją o stanie mienia komunalnego 

według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r., sprawozdaniem z wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej za 2023 rok, a także po wyjaśnieniach uzyskanych od Pana Wójta i Pani Skarbnik 

postanowiła jednogłośnie wydać pozytywną opinię co do udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wierzbno za 2023 rok, a następnie wystąpiła z wnioskiem o wydanie opinii przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. 

 

Radny Dariusz Patoka zadał pytanie odnośnie składu komisji rewizyjnej, kto uczestniczył w jej 

posiedzeniu. Radny Daniel Okrzeja odpowiedział, iż w posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie, 

którzy zostali wybrani do tej komisji, w międzyczasie Radna Danuta Grenda złożyła rezygnację z 

członkostwa w komisji na rzecz pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Gminy. Radny Dariusz 

Patoka zapytał o to, z jaką datą została złożona wspomniana rezygnacja. Pan Wójt oraz Radny Daniel 

Okrzeja odpowiedzieli, że z datą spotkania. Radna Danuta Grenda sprostowała, że nie z datą posiedzenia 

komisji, a dzień przed. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Wierzbno z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

8 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

5 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzbno z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok została 

przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. Pkt 8 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

zmiany dotyczące budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 9 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 10 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 11 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 12 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Węgrowskiego w 2024 roku. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Węgrowskiego w 2024 roku została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 13 

Radny Dariusz Patoka odniósł się do zapisu w protokole mówiącego o tym, że miał on otrzymać 

dokumentację dot. specyfikacji drogi w miejscowości Janówek, co się nie wydarzyło i ponownie zwraca 

się z prośbą o jej udostępnienie. Zadał także pytanie odnośnie gwarancji, co konkretnie pod nią podlega. 

Pan Wójt wyjaśnił co podlega gwarancji, natomiast w kwestii dotyczącej uzyskania dokumentacji Wójt, 

iż jest to dla niego niezrozumiały problem, który ciągnie się już przez dłuższy czas a mógłby być 

rozwiązany dawno temu. 

Radny Dariusz Patoka zaznaczył, że ta sprawa była już przez niego poruszana w trakcie poprzedniej 

kadencji i przez ponad 5 lat nie udało się tego wyjaśnić. Wspomniał także o jeszcze jednym problemie 

związanym z postawieniem znaku informującego z nazwą miejscowości. Pan Wójt ustosunkował się do 

tego, mówiąc, iż stara się wpływać na Starostwo Powiatowe w kwestii usprawniania bezpieczeństwa i 
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poprawiania stanu jakości dróg powiatowych, a tą konkretną sprawę ze znakiem zgłaszał Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych. Do rozmowy włączyła się również Przewodnicząca Rady i wyraziła swoje 

zdziwienie tak długim okresem załatwienia sprawy i dodała, że postara się coś w tej kwestii zrobić. 

 

Do treści protokołu nie wniesiono więcej uwag, w związku z czym Protokół z obrad III zwyczajnej 

sesji Rady Gminy Wierzbno z dnia 28 maja 2024 r. został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 14 

Radny Tadeusz Jabłoński zapytał o wpływy finansowe z wiatraków. Pan Wójt wyjaśnił, że zaległość ze 

strony firmy, która wykonywała tą inwestycję została już uregulowana.  

Radny Dariusz Patoka poruszył kwestię naprawy drogi w miejscowości Janówek na skrzyżowaniu, 

zgłosił, iż jego zdaniem zostało to wykonane niewystarczająco dobrze. Pan Wójt zapewnił, że przyjrzy 

się temu problemowi i postara się go rozwiązać. 

Radna Aneta Miklaszewska wystąpiła z wnioskiem do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu I Turystyki, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych o zwołanie posiedzenia komisji na koniec sierpnia, na które można byłoby 

zaprosić dyrektorki szkół i porozmawiać o zbliżającym się nowym roku szkolnym. 

Radny Dariusz Patoka zadał jeszcze pytanie odnośnie wykonania zjazdów do pół na drodze Janówek – 

Świdno, a także zwrócił się z pytaniem czy prawdą jest, że ciągnik gminny pracował przy ostatnich 

remontach dróg i czy w tych pracach uczestniczył brat Wójta. Pan Wójt stanowczo zaprzeczył temu 

stwierdzeniu.  

 

Ad. Pkt 15 

Sołtys miejscowości Józefy zaproponowała, aby okleić ciągnik gminny tak, aby wyróżniał się od innych. 

Radny Daniel Okrzeja wyszedł ze stanowiskiem, aby nie dawać wciągać się w takie insynuacje. 

 

Ad. Pkt 16 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach IV zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Jaworowska 
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 RADY GMINY  
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